



SPECIAL CITY COUNCIL AGENDA

Special City Council Meeting
Saturday, March 23, 2019
E-Dome, Cambrian College

MAYOR BRIAN BIGGER, CHAIR

8:30 a.m. OPEN SESSION, E-DOME, CAMBRIAN COLLEGE

City of Greater Sudbury Council and Committee Meetings are accessible and are broadcast publically online and on television in real time and will also be saved for public viewing on the City's website at: <https://agendasonline.greatersudbury.ca>.

Please be advised that if you make a presentation, speak or appear at the meeting venue during a meeting, you, your comments and/or your presentation may be recorded and broadcast.

By submitting information, including print or electronic information, for presentation to City Council or Committee you are indicating that you have obtained the consent of persons whose personal information is included in the information to be disclosed to the public.

Your information is collected for the purpose of informed decision-making and transparency of City Council decision-making under various municipal statutes and by-laws and in accordance with the *Municipal Act, 2001, Planning Act, Municipal Freedom of Information and Protection of Privacy Act* and the City of Greater Sudbury's *Procedure By-law*.

For more information regarding accessibility, recording your personal information or live-streaming, please contact Clerk's Services by calling 3-1-1 or emailing clerks@greatersudbury.ca.

MOMENT OF SILENT REFLECTION

ROLL CALL

DECLARATIONS OF PECUNIARY INTEREST AND THE GENERAL NATURE THEREOF

STRATEGIC PLANNING SESSION

Strategic Planning Session (Continuation)

OVERVIEW:

This session will be facilitated by Dr. Chris Bart and Dr. E. David Daghish of Bart & Company.

Day 2 – Saturday March 23, 2019

8:30 a.m. Opening remarks

8:35 a.m. Weaknesses analysis and alignment; Weaknesses initiatives prioritization and alignment OUTPUT: a revised and ranked list of City Weaknesses and the associated strategic initiatives to overcome them.

10:45 a.m. Opportunities analysis and alignment; Opportunities initiatives prioritization and alignment OUTPUT: a revised and ranked list of External Opportunities available to the City and the associated strategic initiatives to take advantage of them.

12:00 p.m. Lunch

1:00 p.m. External threats analysis and alignment; External threats initiatives prioritization and alignment OUTPUT: a revised and ranked list of External Threats facing the City and the associated strategic initiatives to address them.

2:45 p.m. 'Other' initiatives; Identify and rank programs/services to keep, add and drop OUTPUT: a revised and ranked list of City programs and services to consider for 'keeping', 'dropping' and 'adding'.

4:30 p.m. End of Session

ADJOURNMENT



RÉUNIONS EXTRAORDINAIRES DU CONSEIL MUNICIPAL

ORDRE DU JOUR

Réunion des Réunions extraordinaires du Conseil municipal
23 mars 2019
E-Dome, Collège Cambrian

MAYOR BRIAN BIGGER, PRÉSIDENT(E)

8 h 30 RÉUNION PUBLIQUE, E-DOME, COLLÈGE

Les réunions du Conseil de la Ville du Grand Sudbury et de ses comités sont accessibles et sont diffusés publiquement en ligne et à la télévision en temps réel et elles sont enregistrées pour que le public puisse les regarder sur le site Web de la Ville à l'adresse <https://agendasonline.greatersudbury.ca>.

Sachez que si vous faites une présentation, si vous prenez la parole ou si vous vous présentez sur les lieux d'une réunion pendant qu'elle a lieu, vous, vos commentaires ou votre présentation pourriez être enregistrés et diffusés.

En présentant des renseignements, y compris des renseignements imprimés ou électroniques, au Conseil municipal ou à un de ses comités, vous indiquez que vous avez obtenu le consentement des personnes dont les renseignements personnels sont inclus aux renseignements à communiquer au public

Vos renseignements sont recueillis aux fins de prise de décisions éclairées et de transparence du Conseil municipal en vertu de diverses lois municipales et divers règlements municipaux, et conformément à la *Loi de 2001 sur les municipalités*, à la *Loi sur l'aménagement du territoire*, à la *Loi sur l'accès à l'information municipale et la protection de la vie privée* et au *Règlement de procédure* de la Ville du Grand Sudbury.

Pour obtenir plus de renseignements au sujet de l'accessibilité, de la consignation de vos renseignements personnels ou de la diffusion en continu en direct, veuillez communiquer avec le Bureau de la greffière municipale en composant le 3-1-1 ou en envoyant un courriel à l'adresse clerks@grandsudbury.ca.

MOMENT DE SILENCE

APPEL NOMINAL

DÉCLARATION D'INTÉRÊTS PÉCUNIAIRES ET LEUR NATURE GÉNÉRALES

SÉANCE D'ÉLABORATION STRATÉGIQUE

Séance d'élaboration stratégique (Continuation)

APERÇU :

La séance sera animée par MM. Chris Bart et E. David Daglish de la firme Bart & Company.

Jour 2 – samedi 23 mars 2019

8 h 30 Mot d'ouverture

8 h 35 Analyse des faiblesses et harmonisation; établissement de la liste de priorité des initiatives en matière des faiblesses et harmonisation

RÉSULTAT : une liste révisée et classée des faiblesses de la Ville et des initiatives stratégiques associées pour les surmonter.

10 h 45 Analyse des possibilités et harmonisation; établissement de la liste de priorité des initiatives en matière des possibilités et harmonisation

RÉSULTAT : une liste révisée et classée des possibilités externes de la Ville et des initiatives stratégiques associées pour en tirer parti.

12 h Dîner

13 h Analyse des menaces externes et harmonisation; établissement de la liste de priorité des initiatives en matière des menaces externes et harmonisation

RÉSULTAT : une liste révisée et classée des menaces externes auxquelles fait face la Ville et des initiatives stratégiques associées pour les aborder.

14 h 45 « Autres » initiatives; répertorier et classer les programmes et les services à conserver, à ajouter et à abandonner

RÉSULTAT : une liste révisée et classée des programmes et des services de la Ville à considérer pour les « conserver », les « abandonner » ou les « ajouter ».

16 h 30 Fin de la séance

LEVÉE DE LA SÉANCE